
Beste Koen,

Ik heb In de Volkskrant van zaterdag gelezen over bijgaand artikel waarin 
staat over hoogbejaarden die geen voorziening meer zouden kunnen krijgen.

Graag zou PvdA van het College de bevestiging willen hebben dat het toch 
niet zo moet zijn dat (oudere) mensen in het verleden, niet gedacht aan het 
nemen van voorzorgsmaatregelen

voor optredende ouderdomsgebreken, daarom nooit een argument mag zijn, 
om noodzakelijke voorzieningen niet beschikbaar te stellen.

Mvrgr,

Hennie Challik,

PvdA 


